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Návrh usnesení zastupitelstva č. 22

Číslo zasedání zastupitelstva: 17
Datum konání zastupitelstva: 28. června 2021
Navrhovatel: Mgr. Jiří Novotný

Nadpis: Pověření pro jednání ohledně nemovitostí v majetku 
Diamo s.p.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje (bere na vědomí) dokument Transformace frenštátského regionu 
postiženého hornickou činností a Transformace frenštátského regionu postiženého hornickou 
činností část II. Projekt CERKA, a pověřuje starostu jednáním na základě těchto dokumentů se 
státem, krajem a dalšími institucemi, které by se podílely na revitalizaci lokalit po hornického 
činnosti a také pro jednání o převodech majetků společnosti Diamo s.p. na obec Trojanovice.

Důvodová zpráva: 
Problematiku Dolu Frenštát řešíme dlouho, ale nyní se vše urychlilo. Jedná se o celkem složitý 
problém a rozsáhlé majetky. Nejprve si nás sezval pan 1. náměstek hejtmana Jakub Unucka. Na 
základě tohoto jednání jsem dal dohromady dokument “Transformace frenštátského regionu 
postiženého hornickou činností”. Následovaly další schůzky, které vyústily v další dokument “
Transformace frenštátského regionu postiženého hornickou činností část II. Projekt CERKA”. Tento 
se již hlouběji zabývá problematikou areálu Dolu Frenštát jih, širších vztahů a návrhů možného 
urbanistického řešení a taky majetkoprávního vypořádání nebo spravování majetku. Jsou to vize a 
myšlenky, které nám pomáhají v jednání se státem a krajem. Nechci zabíhat do podrobností, jde tu 
o rozsáhlý majetek a navázané dotace z fondu “Spravedlivá transformace” pro oblasti po hornické 
činnosti a dalších fondů. Oba dokumenty a zápisy z jednání jsou v příloze č. 2.3. Důl Frenštát a dá 
se po jejich přečtení vytvořit obraz toho o co jde. Čekají mě další jednání s náměstkem hejtmana, 
ředitelem Diama a taky ministrem. Rád bych měl pověření pro tato jednání. Celkově to vnímám 
tak, že se jedná o velkou příležitost pro obec. Nicméně si myslím, že by to mělo být v rukou obce a 
ne státu a pokud v rukou státu, tak ať je z celého areálu raději louka.

Materiál obsahuje: -
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